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lllvaro Cunhal 
elutazott hazánkból 

A Portugál KP főtitkára 
termelőszövetkezetbe is ellátogatott 

Alvaro Cunhal és Diniz Mi randa vasárnap meglátogatta a vácszentlászlói Egyesült 
Zöld Mező Termelőszövetkezetet. A képen: Alvaro Cunhal nyilatkozik tapasztalatairól 

Alvaro Cunhal, a Portugál 
Kommunista. ífárt KB f ő m -
kára •gs Díniz Miranda, a 
KB tsfeja, akik áz MSZMP-
KB meghívására' tari'ózkod-f 
Bak i" hazáükbanv vasárnapi 
Vácszentl ászlóra, az Egyesült 
Zöldmező Tsz .központjába 
látogattak. A vendégeket el-
kísérte Cservenka Ferencné, 
a -Pest" megyei .Pártbizottság-
első titkára és dr. Berecz Já-
nos, az MSZMP KB külügyi 
osztályának vezetője. AlV&ro' 
Cun halt- Kis Emil, a gödöllői 

járási pártbizottság első tit-
kára köszöntötte, majd Fu-_ 
rulyás János tsz-elnök tartott 
tájékoztatót a hatezer hektá-
ros • Zöldmező- kiemelkedőr 
gazdálkodási, eredményeiről,' 
1800 tagjának életéről. 

A beszélgetéssé oldódott 
tájékoztatón Alvaro Cunhal 
elismeréssel szólt a tsz ered-
ményeiről.- így fogalmazott: 
„Csak a termésátlagokat ösz-
szevetve is kitűnik, mennyi-
re elmaradott Portugália kez-
detleges f mezőgazdasága. A 

Szocialista országok 
szovjet baráti társaságainak 

küldöttségei Budapesten 
A Magyar—Szovjet Bará- ta Egységpárt KB póttagja, 

ti Társaság meghívására ha- a Társaság főtitkára vezeti, 
zánkba érkezett több szo- A küldöttségeket unnepe-
cialista ország szovjet baráti lyesen fogadták az MSZBT 
társaságának küldöttsége, vezető képviselői, 
hogy részt vegyen az 

szocialista országok, közöttük 
Magyarország tapasztalatai p 
téren is nagy segítségünkre' 
lehetnek." 

A véndégek a tájékoztatót ' 
követően felkeresték' a gaz-
daság- zsámbo^i tehenészetét, 
.piajd megtekintették a vác-
szentlászlói „Galga" tejfel-
dolgozó és értékesítő közös 
vállalkozást. I , 
. Alvarö Cunhal a késő dél-

utáni. órákban visszautazott 
Budapestre. . 

Alvaro Cunhal, a Portugál 
Kommunista Párt Központi 
Bizottságának főtitkára, aki 
a Magyar Szocialista Mun-
káspárt Központi Bizottságá-
nak meghívására tartózko-
dott Magyarországon, hétfőn 
délelőtt elutazott Budapest-
ről. A Portugál Kommunista 
°ár t főtitkárát magyarorszá-
gi látogatására elkísérte Di-
niz Miranda, a PKP Köz-
ponti Bizottságának tagja. 

A vendégek búcsúztatásé 
ra a Ferihegyi repülőtéren 
megjelent Győri Imre, az 
MSZMP Központi Bizottsá-
gának ti tkára és dr. Berecz 
János, a KB külügyi osztá-
lyának vezetője. 

Megkezdődtek a tárgyalások 
a szíriai testvérpárt küldöttségével 

Az' MSZMP KB meghívá-
sára, vasárnap hazánkba ér-
kezett a Szíriai Kommunista 
Párt Központi Bizottságának 
küldöttsége, Khaled Bagdas-
nak, a KB főtitkárának ve-
zetésével. 

Hétfőn az MSZMP KB 
székházában megkezdődték 
a tárgyalások a Szíriai Kom-
munista Pár t küldöttségével, 
amelyet Khaled Bagdás, a 
Központi Bizottság főtitkára 
vezet. A magyar tárgyaló de-
legáció vezetője Övári Mik-
lós, az MSZMP Politikai Bi-

zottságának tagja, a Közpon-
ti Bizottság titkára. 

A megbeszélésen részt vet-
tek a szíriai delegáció tagjai : 
Murád Jussuf, a Politikai Bi-
zottság tagja, a damaszku-
szi megyei titkár, Maurice 
Salibi, a PB tagja, a Homsz 
megyei titkár, Khalluf Kat-
tan, a Központi Bizottság 
tagja, az Aleppo megyei 
pártbizottság vezetőségi tag-
ja, Mohamed Habbal, a 
Központi Bizottság tagja, a 
Hamai megyei pártbizottság 

vezetőségének tagja és Mah-
mud Isa, a KB tagja, a Tar-
tus megyei pártbizottság tit-
kára. 

Az MSZMP küldöttségének 
tagjai: Jakab Sándor, a 
Központi Bizottság tagja, a 
KB osztályvezetője, Grősz 
Károly és dr. Berecz János, 
a KB osztályvezetői, vala-
mint Varga István, a KB 
külügyi osztályának helyet-
tes vezetője. 

(A Szíriai KP-ról cikkünk 
a 3. oldalon.) 

Jugoszláv küldöttség 
Szegeden 

Megbeszélés a Va idaság és Csongrád megye 
kap osoéatainak továbbfejlesztéséről 

MSZBT által november 19-
én és 20-án rendezendő nem-
zetközi tanácskozásom • 

A Szovjet Baráti Társasá-
gok Szövetségének küldött-
sége Mihajlovna Kruglovai a 
szövetség elnöke vezetésével 
érkezett Budapestre. 

A Bolgár—Szovjet Barát-
ság össznépi Bizottságának 
küldöttségét Mihail Manev 
alelnök, a Csehszlovák— 
Szovjet Baráti Szövetség de-
legációját dr. Karol Savel; 
a Szlovák Kommunista Párt 
Központi Bizottságának tag-
ja. a Szövetség Központi Bi 
zottsága elnökségének tagja, 
a szlovák tagozat vezető tit-
kára vezeti. 

A Lengyel—Szovjet Bará-
ti Társaság küldöttsége Wae-
law B^rszczewski főtitkár 
vezetésévél érkezett A Mon-
gol—Szovjet Baráti Társasa-, 
delegációját Baldangijn Ba-
darcs. a társaság központi 
tanácsának elnökhelyettese 
vezeti. . , 

A Német—Szovjet Baráti 
Társaság küldöttségét Kürt 
Thieme, a Német Szociális-

Bécsben megnyitották 
a magyar gazdasági 

napokat 
Hétfőn délelőtt ünnepé-

lyesen megnyitották Bécsben 
a magyar gazdasági napok 
egész hétre kiterjedő prog-
ramjai . A Magyar Kereske-
delmi Kamara rendezésében 
— együttműködve az Oszt-
rák Szövetségi Kamarával 
— gazdasági szakembereink 
különböző előadásokon, be-
tekintést adnak osztrák part-
nereinknek, a mutyar nép-
gazdaság helyzetébe és jövő-
jébe. 

Vázolják azokat az ú j le-
hetőságeket is. am cl /ekk^l 
Iparunk és kereskedelmünk 
bővíteni-kívánja az együtt-
működést Ausztriával. 

"Ennek jegyében hangzot-
tak el vélemények a meg-
nyitón is. Magyar részről 

hangsúlyozták; mindkét or-
szág érdeke, hogy tovább-
fejlessze a kapcsolatokat és 
ennek során a szakemberek-
re vár a feladat, hogy meg-
keressék az ú jabb együtt-
működések területeit. A már 
megkötött nyolcvan kooperá-
ciós szerződés fontos alap-
ját adja a hosszú, távú 
együttműködésnek. 

Osztrák részről kifejtet-
ték : Ausztria a jövőben kész 
a gazdasági együttműködés 
fejlesztésének fokozására, a 
jószomszédi kapcsolatok 
alapján. 

A magvar gazdasági na-
pok keretében tegnap este 
dr. Nagy Lajos nag követ 
fogadta az osztrák gazdasá-
gi élet vezető képviselőit. 

(MTI) 

Szombaton érkezett Ma-
gyarországra Nikola Kmezic, 
a vajdasági szocialista auto-
nóm tartomány végrehajtó 
tanácsának elnöke, aki Bu-
dapesten megbeszéléseket 
folytatott Faluvégi hajós 
pénzügyminiszterrel, a ma-
gyar—jugoszláv gazdasági 
együttműködési bizottság 
magyar tagozatának' elnöké-
vel és Simon Pál nehézipari-
miniszterrel. Tegnap, hétfőh 
a Csongrád megyei tanács 
végrehajtó bizottságának 
meghívására a Nikola Kme-
zié által vezetett küldöttség 
Szegedre látogatott. A dele-
gáció tagjai : Dusán• Kneze-
vic, a vajdasági nemzetközi 
kapcsolatokat szervező bi-
zottság alelnöke, Stanislav 
Sigulinski, a szabadkai vég-
rehaj tó tanács elnöke és 
Milán Drnjevic, Jugoszlávia 
budapesti nagykövetségének 
kereskedelmi tanácsosa. A 
vendégek kíséretében érke-
zett Szegedre Halász József, 
hazánk belgrádi nagykövete, 
Dénes István, a belgrádi 
magyar nagykövetség keres-
kedelmi tanácsosa és dr. 
Jaksics György, a Pénzügy-
minisztérium osztályvezetője. 

A vendégek először a 
Csongrád megyei tanács épü-
letébe látogattak, ahol ta-
'álkoztak a megye vezetői-
vel. A találkozón részt vett 

dr. Komócsin Mihály, az 
MSZMP Csongrád megyei 
bizottságának első titkára, 
dr. Perjési László, a Csong-
rád megyei tanács elnöke, 
Kovács Imre és Hantos Mi-
hály, a megyei .tanács elnök-
helyettesei, ' Prágai Tibor, a 
szegedi városi tanács elnök-
helyettese, dr. Bozó Sándor, 
a megyei tanács vb titkára,-
dr. Kovács Lajos, az MSZMP 
Csongrád megyei bizottságá-
nak osztályvezetője,'- vala-
mint a megyei • tanács . párt-
és társadalmi szerveinek ve-
zetői. 

A -jugoszláv vendégeket 
dr. Perjesi László köszöntöt-
te, Beszélt arról, hogy a két 
ország -fejlődő kapcsolatainak 
szerves részeként immár 
sokéves hagyományai van-
nak a -határ két oldalán, ,egy-

. más közelében fekvő ország-
részek. köztük a Vajdaság és 
Csongrád megye együttmű-
ködésének is. Sokoldalú és 
sokrétű kapcsolatokat tarta-
nak egymással pár t- és álla-
mi szervek, vállalatok és 
üzemek, s közismert Szeged 
és Szabadka testvérvárosi 
viszonya is. Arra is lehető-
ség kínálkozik, hogy a vaj -
dasági végrehajtó tanács és 
a Csongrád megyei tanács 
között is sokoldalú kapcso-
latokat teremtsünk. Nikola 
Kmezic is kifejtet te vélemé-

nyét, amely szerint a két te-
rület eddig kialakult kapcso-
latainak továbbfejlesztése 
természetes és szükséged, 
különösen gazdasági teren. 

A megyei tanácsnál tartott 
megbeszelésen a két fél meg-
állapodott abban, hogy az il-
letékes szakemberek rövid 
időn belül kölcsönösen ki-
dolgozzák az együttműködés 
továbbfejlesztésének konktét 
lehetőségeit, beleértve ' a 
kulturális é s sportkapcsolá-
tokat is. Ha a tervezetek el-
készülnek — a közeli hóna-
pokban —, egyezményt írnak 
majd alá a vajdasági végre-
haj tó tanács és a Csongrád 
megyei tanács közötti együtt-
működésről. 
. A megbeszélés után a ju-
goszláv .vendégek a megye 
vezetőinek társaságában a 
Felszabadulás Tsz-be láto-

gattak, ahol Árendás György, 
a szövetkezet elnöke tájékoz-
tatta őket a gazdaság életé-
ről, és kalauzolta őket a vi-
rágkertészetben, valamint az 
állattenyésztő telepen. Szege-
di programjuk utolsó állo-
másaként a vendégek a 
konzervgyárat keresték fel. 
Itt Darázs Sándorné igazga-
tó ismertette a gyár munká-
ját, és mutatta be az egyes 
üzemrészeket. Ezzel a jugo-
szláv delegáció magyarorszá-
gi programja véget ért. 

A megyei tanács 
S o m o g y i K á r o l y n é fe lvé te le 

épületében dr. Perjési László köszönti a vendégeket 


